



Ref. No.: HO/GCFO/152/234  
Date : 14 October 2018

Director General  
Abu Dhabi Securities Exchange  
PO Box 54500  
Abu Dhabi, UAE  
Fax No. 02-6128787

المرجع: ر م / ر ت م ش / 234/152  
التاريخ: 14 أكتوبر 2018

المدير التنفيذي  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص ب 54500  
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة  
فاكس رقم: 02 - 6128787

Dear Sir,

بعد التحية،

**Etisalat Group's Board of Directors  
Recommends Lifting Restrictions on Foreign  
Shareholders Voting Rights**

**مجلس إدارة مجموعة اتصالات يوصي برفع القيود عن  
حقوق التصويت للمساهمين الأجانب**

We would like to inform you that on 11 October 2018, the Board of Directors of Emirates Telecommunications Group Company PJSC ("Etisalat Group") approved by circulation to lift restrictions on voting rights of foreign shareholders so that they shall enjoy the same rights of UAE-National.

يرجى التكرم بالعلم أنه في 11 أكتوبر 2018 قرر مجلس إدارة شركة مجموعة الإمارات للاتصالات ش.م.ع. - "مجموعة اتصالات" بالتمرير على رفع القيود عن حقوق التصويت للمساهمين الأجانب. وبناءً عليه، سيتمتع المساهمين الأجانب بنفس حقوق المساهمين المواطنين في الشركة.

The Board authorized the management to take the necessary steps to incorporate the required changes to the Company's Article of Associations and obtain all required approvals from the competent authorities prior to and after the General Assembly to effect these changes.

وقد أجاز المجلس لإدارة الشركة باتخاذ الخطوات اللازمة لإجراء التعديلات المطلوبة على النظام الأساسي للشركة، والحصول على جميع الموافقات المطلوبة من السلطات المختصة قبل الجمعية العمومية وبعدها لإجراء هذه التعديلات.

Board's recommendation remains subject to the approval of the General Assembly.

وتبقى توصية المجلس خاضعة لموافقة الجمعية العمومية.

Should there be any developments on this subject, we will keep the securities exchange updated in due course.

وسيتم إعلام السوق بأية تطورات هامة حول هذا الموضوع حال حصولها.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

سرکان اوکاندان  
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية - مجموعة اتصالات  
Serkan Okandan  
Chief Financial Officer - Etisalat Group